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Årsmöte 5 december 2024, Arena Hotellet Uppsala eller Digitalt via Teams  
 
Protokoll årsmöte.  
 
1. Upprop och fullmaktsgranskning.  
Närvarande: ESK, ESS, Kojk, NoSS, Sibk, UKF, USS, ÖBK.  
2. Val av mötesordförande.  
Niklas Ölmestrand 
3. Val av mötessekreterare.  
Per Ek  
4. Val av två justeringsmän.  
Kent Ryberg, Ulf Wrange  
5. Fråga om mötets behöriga utlysande.  
Ja 
6. Godkännande av dagordning.  
Ja 
7. Behandling av UGSF:s verksamhetsberättelse för sist förflutet verksamhetsår.  
Godkändes, Jonathan Ålander redogjorde muntligt för sina uppdrag under året 
8. Behandling av styrelsens förvaltningsberättelse för sist förflutet verksamhetsår.  
Kassör Kent Ryberg redogjorde för förbundets bokslut och resultat för förbundets 
verksamhetsår 2023/24  
9. Revisorernas berättelse för samma tid.  
Revisorerna konstaterade att förbundets handlingar är i god ordning samt att föreslå 
styrelsen ansvarsfrihet. 
10.Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen.  
Årsmötet beslöt att ge styrelsen ansvarsfrihet 
11.Verksamhetsplan och budget för kommande verksamhetsår.  
Styrelsen presenterade sitt förslag till verksamhetsplan för kommande 
verksamhetsår. Verksamhetsplanen godkändes.  
12.Fastställande av avgifter från distriktets föreningar för kommande 
verksamhetsår.  
Beslut att behålla avgifter för distriktets klubbar oförändrande under kommande 
verksamhetsår. Tyvärr har också 2 st klubbar valt att gå ur SSF. Det är Öregrunds 
Båtklubb och Östhammars Segelsällskap.   
13.Val på 1 år av ordförande i UGSF.  
Pontus Dolfei 
14.Val på 2 år av halva antalet styrelseledamöter 3 st.  
Anna Pernestål 2 år  
Thomas Kilström 2år 
Christoffer Ljung Ahlstedt 2 år 
15.Val av minst en revisor och en revisorssuppleant för en tid av ett år.  
Ragnar Jalakas och Bo Bergman 
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Protokoll Upplands och Gästriklands Seglarförbund, 2019-12-08 2 (2) 
 

16.Val av ombud till Upplands och Gästriklands Idrottsförbund jämte erforderligt 
antal suppleanter.  
Beslut att styrelsen tillsätter representanter vid konstituerande möte  
17.Val av ombud till SSF:s seglardag jämte erforderligt antal suppleanter.  
Beslut att styrelsen tillsätter representanter.  
18.Val av ordförande i valberedningen för en tid av ett år som anges i stadgarna 
§15.  
Till valberedning valdes ordförande i distriktet samtliga klubbar och ordförande för 
valberedningen valdes ordförande i ESK 
 
19. Behandling av ärenden varom förslag ingivits i den ordning som anges i 
stadgarna §8, samt övriga ärenden som styrelsen hänskjutit till mötet dock iaktta att 
frågor av ekonomisk natur inte får företas till avgörande om den inte finns 
upptagen på föredragningslistan till mötet.  
Se punkter nedan.  
20. ESK vill ha en förändring i ansökningsförfarandet för kappseglingsbidrag. Vi 
vill att klubben kan/ska söka i efterhand. Alltså när tävlingen är över. Motivering: 
Det är först då man vet vilka som tävlat. Anmälningar kommer in väldigt sent. 
Anmälningar görs av individen i SailArena. Det är nästan omöjligt att samla in all 
information och hinna söka innan tävlingsstart.  
Årsmötet beslutande att ge styrelsen i uppdrag att förtydliga vissa delar i 
bidragsmatrisen och då särskilt det som gäller bidragsförfarande  
 
21. ESK. Det har förekommer tillfällen då en båts besättning varit anmälda för 
olika klubbar, och då tävlat och funnits i resultatlistan för olika klubbar. Vi anser 
att besättningen måste bestämma vilken klubb man seglar för i varje regatta. 
Ingen åtgärd från styrelsen då detta redan är klargjort inom SFF regelverk  
 
22. Styrelsen har fått frågan från SSF om att utöka distriktet genom att ta in 
Dalarnas Seglingsförbund in i UGSF. Ifrån styrelsen vill vi höra vad våra klubbar 
ställer sig till detta. OBS detta är inte beslut utan enbart för diskussion inför 
framtiden.  
Årsmötet gav styrelsen i uppdrag att kommande verksamhetsår gå vidare med 
diskussion huruvida Dalarnas seglarförbund kan slås samma med UGSF 

 

Ordförande Niklas Ölmestrand förklarande årsmötet avslutat och tackade alla 
deltagare , avgående ledamöter, och särskilt avgående ordförande Niklas Ölmestrand, 
tackades för sina insatser under åren.  
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Ordförande Niklas Ölmestrand förklarande årsmötet avslutat och tackade alla 
deltagare , avgående ledamöter, och särskilt avgående ordförande Niklas Ölmestrand, 
tackades för sina insatser under åren.  
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